
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fremtidens Idræts- og Fritidsfaciliteter 

Det er for foreningerne vigtigt med faciliteter, der lever op til moderne, tidssvarende og lige muligheder for 

idræts- og fritidsudfoldelse. Forslaget til en mere transparent og ens udgangspunkt for støtte til de selvejende 

haller i det foreliggende forslag, kan Idrætsrådet kun bifalde.  

Idrætsrådet kan med tilfredshed konstatere at forslag til høring kun omfatter driftsaftaler/tilskud mellem 

Norddjurs Kommune og de Selvejende Idrætshaller. Vi mener der hurtigst muligt bør laves tilsvarende øvelse med 

klubhuse osv. 

 

Vi noterer også, det der betyder mest foreningsmæssigt, med tilfredshed at  

ændringer i Gebyrordningen er udskudt, og derved ens deltagerpris mellem små / store hold. 

udefodbold timeregistrering/-betaling ikke implementeres.  

timefordelingsordningen fortsætter, hvor foreningernes medlemsantal er en prioriteret faktor. 

Foreningstimer kommer forud for anden udlejning, så det styrende ikke bliver flest midler.   

ændringer kommer til at foregå med inddragelse af foreningslivet. Ved implementeringen af 

”Gebyrordningen” var Idrætsrådet fadder til en stor del af den.  

 

 

Manglende afklaringer. 

Idrætsrådet ser at diskuterede aftaler/emner i forbindelse med processen, der ville berøre foreningslivet er udsat.  

Vi mangler en afklaring omkring ligestilling af faciliteter som svømmehaller, foreningsklubhuse, aktivitetssteder, 

så der også her bliver transparens når det gælder tilskud til lokaler og lige foreningsbetaling.  

Idrætsrådet deltager selvfølgeligt fordomsfrit i arbejdet og implementering.   
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